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Protokoll fört vid styrelsemöte 20231119 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Mats Hagberg, Stefan Nolblad, Lennart Isaksson, Christer 

Jönsson, Lars Lindebäck, Gustav Wikemark, Morgan Karlsson, Anders Jacobsson, Ellen Hjelmgren 

 

Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

Genomgång av föregående protokoll 

• Räntan är alltid bättre på Collector. Det är därför vi flyttar dit pengar. Elstöds-pengarna ligger 

på momskontot än så länge. 

• Kaninerna verkar ha försvunnit. 

• Mikaels Grävtjänst har tackat ja till att ta snöröjningen och vi beslutar att ta dom. Gert-Ove 

nämner att det finns en annan firma som kan tänka sig. Han återkommer om vilken. 

Styrelsen beslutar att kassören kontaktar en av bokföringsfirmorna för att skriva ett avtal.  

Våra vakanser i styrelsen 
• Kassör – Anders Jacobsson på förslag redan nu.  

• Ordförande  

• Lekplatskommitté 

• Revisorer 

• Valberedare 

Uppföljning efter städdagen 

• SO – blev ingen målning på grund av väta utan den får tas till våren. 

• NO – blev inte heller någon målning på grund av vätan. 

• NV – Morgan tycker att det är lite sent på året. 20/4 -24 och 31/8 -24 är förslag på 

kommande städdagar. 

• SV – Slukhålet i garaget vid Choukair och Ingemansson är fortfarande kvar. Det får bevakas 

ytterligare. 

Övriga frågor 

• Parkeringsfrågan fortsätter.  

Mats – det saknas en del styrelsebeslut. Bland annat inköp av skyltarna. Förslag om 



att hänföra frågan till årsmötet. Styrelsen tar fram en proposition till årsmötet. 

Lennart undrar om man kan få en förhyrd plats iom att man har mer än en bil. 

Mats föreslår 2 frågor till årsmötet. 1 – hur man ska parkera och 2 - skyltarna. 

Styrelsen beslutar detta. 

• Elskåpen – 100 000:- om man skulle byta ut alla centraler, men det går att göra i steg. 

Mats vill ha kostnadsförslag även från Rylanders. Styrelsen beslutar att ta in fler 

offerter. 

• Områdeskartan har blåst sönder och behöver lagas. Det blir en punkt inför städdagen 

på våren. 

• Monta:s siffror som Lars plockat ut är en manuell process. Lars förslag är att kassören 

gör detta i stället. Gert-Ove kollar med Anton på Skårebo om man kan ge 

Mats/Anders access till denna information.  

Energiskatten höjs med 5 öre nästa år. Lars förslag är att höja grundpriset med 10 öre 

till 1:10.  

• Celebreringen, Dona 50 år – Åsa Olsson och Elsie Sandgren ordnade en sammankomst 

där 19 personer var med.  

 

Nästa möte 21/1 -24 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 

 


